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Abstract (en)
The slide sleeve consists of a sleeve body (20) having a flange (21) made of plastic. Provided in the closed side walls (24), which are connected
to one another by a closed rear wall, are inwardly directed guide slots (25). The slide plates (26), which form the slide faces of the slide sleeve, are
inserted into these guide slots (25) and thus close the sleeve on all sides except for the receiving opening. The side walls (24) can be of double-
walled design and form cavities which serve as crusher zones (3) in order to take up lateral displacements of the sheer load dowels. The slide sleeve
can be adapted, with minimal expenditure, to the material of the sheer load dowel and can be adapted, depending upon the number of lateral guide
slots (25) and the form of the lateral inner walls of the double-walled side walls (24), to various cross-sectional shapes and sizes of the sheer load
dowels. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Gleithülse besteht aus einem Hülsenkörper (20) mit einem Flansch (21) aus Kunststoff. In den geschlossenen Seitenwänden (24), die durch
eine geschlossene Rückwand miteinander verbunden sind, sind nach innen gerichtete Führungsnuten (25) angebracht. In diesen Führungsnuten
(25) werden die die Gleitflächen der Gleithülse bildenden Gleitplatten (26) eingeschoben, die so die Hülse bis auf die Aufnahmeöffnung allseitig
verschliessen. Die Seitenwände (24) können doppelwandig ausgebildet sein und Hohlräume formen, die als Knautschzonen (3) dienen, um seitliche
Verschiebungen der Querkraftdorne aufzunehmen. Die Gleithülse lässt sich mit geringem Aufwand dem Material des Querkraftdornes anpassen und
kann je nach Anzahl der seitlichen Führungsnuten (25) und der Gestaltung der seitlichen inneren Wände der doppelwandigen Seitenwände (24) an
diverse Querschnittsformen und Grössen der Querkraftdorne angepasst werden.
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